



OPTI-SPRAY

Quick Spraying Surface Sanitizer & Disinfectant

Product Information:

OPTI-SPRAY is a ready to use disinfectant for hard surfaces, surfaces of equipment and devices as well as soft surfaces and can be used through wiping or spraying. **OPTI-SPRAY** is blend of fifth generation quaternary ammonium compounds with strong oxidizing agent, ethyl alcohol and effective catalysts, providing a wide anti-microbial activity against bacteria, viruses and fungi including the elimination of non-enveloped viruses and mycobacterium tuberculosis, as well as residual action allowing continuous disinfection after use.

- Safe, aldehyde, chlorine and phenol free.
- Non-caustic, non-staining and non-corrosive.
- Effective and fast acting.
- Good material compatibility with metals, painted surfaces, synthetic surfaces (vinyl, fiber, PVC), rubber and glass.
- Slight lemon fragrance.

Recommended Uses:

Disinfection of all hard and soft surfaces, particularly high touch surfaces in critical and non-critical areas in healthcare facilities, in the clinic such as countertops, workstations, dental units, sinks, spittoons, cabinets, floors, walls, toilets, etc.

- Disinfection of non/semi-critical medical, dental, and surgical instruments, equipment and devices, materials and fabrics.
- Disinfection of impression molds and dental prosthetics.
- Air purification.

Instructions For Use:

- **For surfaces:**
 - * Spray directly and evenly on pre-cleaned and rinsed surfaces from a distance of 30-50 cm, or evenly on a clean preferable single use cloth and wipe the surfaces to be disinfected uniformly covering all areas.
 - * Application rate: 20 – 40 ml / m².
 - * Rub with a mop for large surfaces.
 - * Allow to air dry or ensure 5 minutes contact time to disinfect then wipe dry with a sterile cloth or a clean cloth sprayed with OPTI-SPRAY.
 - * Do not rinse.
- **For Furniture:** * Spray it on the surfaces to disinfect and allow it to dry.
- **For Air:** * Spray into the air.

Anti-Microbial Efficacy:

ACTIVITY SPECTRUM	STANDARD	STRAINS	CONTACT TIME
Bactericidal (Gram +/-)	EN 1276	Staphylococcus aureus Enterococcus faecalis Pseudomonas aeruginosa Escherichia coli Salmonella typhimurium	1 min
	EN 13727	Staphylococcus aureus Enterococcus hirae Pseudomonas aeruginosa Escherichia coli	
Virucidal (Enveloped/ Non-enveloped)	EN 14476	Vaccinia, HIV, HBV, HTLV, HDV, Influenza virus, Coronavirus (e.g. SARS, MERS), Herpesviridae, Hepatitis C, Adenovirus, Poliovirus, Murine norovirus	3 min
Fungicidal / Yeasticidal	EN 13624	Candida albicans	3 min
	EN 1275	Aspergillus brasiliensis	
Tuberculocidal / Mycobactericidal	EN 14348	Mycobacterium avium Mycobacterium terrae	5 min

WARNING:

Avoid eye contact. Do not ingest.
Incompatible with anionic detergents, chlorine, and natural soap.

FIRST AID:

In case of skin contact, rinse the area thoroughly with water.
In case of ingestion, do not induce vomiting, drink a glass of water and seek medical advice.
In case of eye contact, flush abundantly with water, redness if any should dissipate within 30 minutes, if irritation persists, consult a physician.

STORAGE:

Temperature +5°C to +30°C. Store out of reach of direct sunlight.
Keep out of reach of children.

معلومات المنتج:

OPTI-SPRAY مطول جاهز للاستعمال عن طريق المسح أو الرش، مخصص لتطهير أسطح الأجهزة الطبية و سائر الأسطح الصلبة خاصة تلك المعرضة للاستعمال و اللمس المتكرر، الأقمشة ولتنقية الجو.

- OPTI-SPRAY** تركيبة خاصة ومتطورة من مركبات الأمونيوم الرباعية من الجيل الخامس وعامل مؤكسد قوي، كحول إيثيلي ومحفزات فعالة ذات طيف جرثومي واسع، يقضي على البكتيريا، الفيروسات والفطريات بها في ذلك الفيروسات غير المغلفة وبكتيريا السل (عند استخدامه حسب التوجيهات) وذات تأثير فعال طويل الأمد.
- سريع التأثير: زمن التماس 5 دقائق للقضاء على مسببات المرضية.
- غير سام، غير مخزّش ولا يتطلب أي وقاية.
- يحتوي على مواد مانعة للتآكل ولا يترك بقع بعد الاستعمال.
- لا يحتوي على أي من مشتقات الألدهيد أو الفينول أو الكلور أو على أي من المواد المسرطنة.
- متأقلم مع المواد الأساسية المصنعة للمساحات كالألومنيوم، الفولاذ، البلاط، السيراميك، الزجاج والمواد الاصطناعية كالبلستيك والفينيل.
- له رائحة عطرية.

مناطق التطبيق:

- لتطهير كافة الشطوح الصلبة (خاصة المعرضة للمس) كالأرضيات والجدران (المطلية، المعدنية، المصنعة من البلاستيك والفينيل)، السيراميك، الزجاج، المفروشات والأقمشة في سائر أقسام المستشفى كغرف العمليات الجراحية، العناية المشددة، غرف الإجراءات التشخيصية، غرف العرّضى العيادات الخارجية، شعبة الأمراض الإنتانية... الخ.
- لتطهير الأجهزة والأدوات الطبية غير / وشبه الحرجة.
- لتنقية الهواء.

طريقة الاستعمال:

- **للأسطح الصلبة:**

- * يرش مباشرة وبشكل متساوي من مسافة 30-50 سم على الأسطح المنظّفة مسبقا والمراد تطهيرها، أو يرش على قطعة قماش نظيفة وتمسح بها الأسطح بشكل كامل، يترك ليجف.

- * للاستعمال الفوري للأسطح والأجهزة أو الأدوات الطبية غير / وشبه الحرجة، يرش عليها ويترك لمدة 5 دقائق ليظهر، ثم يمسح بمندبل جاف نظيف دون استعمال الماء.

* معدل التطبيق: 20-40 مل / م².

- **للأثاث:** * يرش على الأسطح المراد تطهيرها ويترك ليجف.

- **للجدران:** * يرش في الهواء.

Composition:

0.2% Alkyl Dimethyl Benzyl Ammonium Chloride, 0.1% Didecyl dimethyl ammonium Chloride, 3% Hydrogen Peroxide, Ethyl Alcohol, Stabilizer, Catalysts, Rust inhibitor, Perfume, Deionized water.

Developed & Tested
under EU Norms at



التحذيرات والإسعافات الأولية:

- تجنب ملامسته للعين وإبتلاعه،
- غير متوافق مع المنظفات الأنيونية (السالبة)، الكلور، الصابون الطبيعي والمواد المؤكسدة.
- في حال تعرض العين للمنتج اغسل جيدا بالماء، قد يحدث احمرار وفي حال استمر الاحمرار لأكثر من 30 دقيقة راجع الطبيب.
- في حال بلع المحلول، لا تتقيأ، اشرب كوب من الماء وراجع الطبيب.
- يحفظ بين 5°C إلى 30°C بعيداً عن أشعة الشمس المباشرة.
- يحفظ بعيداً عن متناول الأطفال.



because we caré